
Bestyrelsesmøde 6.6.2021 på Vilhelmsborg 

Tilstede: Helge, Michael, Lillian, Hardy, Tenna, Julie og Solvej 

Referat 

 

1. økonomi 

Der er 62 medlemmer. Økonomien er god, da vi ikke har afholdt nogen arrangementer udover 

kåringen 2020, på grund af corona situationen. 

2. kåring 2021 

Vi er i gang med at skaffe dommer. 

Solvej sender en mail til Revsø, så vi kan få priser og andet praktisk på plads. 

3. EUCH  

EUCH køre forsat, dog har de rykket afviklingen en dag. Julie arbejder videre med de danske 

deltager. 

4. Dyrskuer 

Der bliver 3 skuer i fysisk format og nogen skuer afvikles virtuelt.  

5. Hjemmesiden 

Solvej opdaterer der som bliver meldt ind fra bestyrelsen og medlemmerne af HADK. Der mangler 

at blive fundet en praktisk og pæn måde at indsætte sportsmedaljerne på hjemmesiden.  

6. evt 


